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Vandbehandling givet at Tørresø Strands Vandværk skal have leveret råvand 
Eneste punkt på dagsordenen var stillingtagen til valg af vandbehandling i Nordfyns Vandværk på baggrund 
af Tørresø Strands Vandværks beslutning om, at vi skal levere råvand og ikke drikkevand til dem. 

Steen M fremsendte oplæg den 05-09-2021 bestående af scenaribeskrivelse fra Envidan v. Jens Baadsgaard 
Pedersen (dateret 13-08-2021). 

Denne scenariebeskrivelse rummer 2 principielt forskellige muligheder og fordele/ulemper beskrives 

1. Minimumsløsningen som indebærer renovering af de nuværende filtre. Omkostningsramme ca. kr. 
300.000. 

2. Containerløsning som principielt indebærer en fuldstændig udskiftning af beluftnings- og 
filtreringsdelene i vores vandbehandling, idet disse er anbragt i en container i form af lukkede 
elementer. Det er denne løsning, der er budgetteret i Pugholmprojektet. Omkostningsramme ca. 
kr. 1.000.000. 

Det fremgår af fordele/ulemper i scenariebeskrivelsen, at vores gennemgående rådgiver på 
Pugholmprojektet anbefaler en containerbaseret løsning. 

Stillingtagen 
Der blev i løbet af mandag formiddag afholdt to svarrunder med stillingtagen til valg af løsning. 

Runde 1 
Steen R, Kim, Bjørn og Ole går ind for mulighed 1 

Steen M, Ena og Søren går ind for mulighed 2 

Runde 2 
Baggrunden for gennemførelsen af endnu en runde var fremkomst af et notat fra Forsyningsjuristen v. 
Steen Hjelms Sørensen. På baggrund af strategiske overvejelser om vores standpunkt i forhold til Nordfyns 
Kommune og den fremtidige vandforsyningsplan anbefaler han klart, at vi vælger containerløsningen. 
Selvom den på det helt korte sigt ikke er nødvendig. 

Resultatet af 2. runde var uændret i forhold til runde 1: 

Steen R, Kim, Bjørn og Ole går ind for mulighed 1 

Steen M, Ena og Søren går ind for mulighed 2 

 

Søren Vindfeld Nielsen 
08-09-2021 


